
PROTOKÓŁ LXVII/2022 
Z SESJI  RADY GMINY BIAŁOGARD 

Z DNIA 19 października 2022r. 
 
 

           W posiedzeniu udział wzięło 12 członków Rady Gminy Białogard. W posiedzeniu udział wziął 

także Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś – Sekretarz Gminy Białogard 

oraz Pani Izabela Czapelejewska – Skarbnik Gminy Białogard, sołtysi. Posiedzenie odbyło się na sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach  1000-1040. 

     Posiedzeniu przewodniczyła Pani Anna Suszyńska - Przewodnicząca Rady Gminy, protokołowała 

Pani Aleksandra Wielogórska – młodszy referent ds. działalności gospodarczej, wydawania zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz obsługi Rady Gminy. 

Obrady LXII Sesji Rady Gminy Białogard otworzyła Pani Przewodnicząca, która powitała 

uczestników posiedzenia a następnie przedstawiła porządek Sesji w poniższym brzmieniu. 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami; 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2022 r,    

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2022-2034 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

d) w sprawie rozpatrzenia petycji Patryka Janusza Króla z dnia 22 lipca 2022 r. o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

e) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w miejscowościach 

Białogórzyno, Byszyno, Podwilcze 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie LXVII  Sesji Rady Gminy Białogard. 

Ad 2.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Białogard przedstawiła działania podejmowane w okresie  

od 30 września 2022r. do 19 października 2022 r. 

Ad 3. Informacja Wójta Gminy Białogard z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy Białogard. 

Wójt Gminy Białogard przedstawił działania między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy 



Białogard. 

Ad 4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

Skarbnik Gminy Białogard przedstawiła projekt uchwały,  radni w głosowaniu stosunkiem głosów 

12:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2022-2034. 

Skarbnik Gminy Białogard przedstawiła projekt uchwały,  radni w głosowaniu stosunkiem głosów 

12:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na 

lata 2022-2034. 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Wójt przedstawił projekt uchwały, radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli uchwałę 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

d) w sprawie rozpatrzenia petycji Patryka Janusza Króla z dnia 22 lipca 2022 r. o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodnicząca odczytała projekt oraz uzasadnienie uchwały, radni w głosowaniu stosunkiem 

głosów 12:0:0 podjęli uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji Patryka Janusza Króla z dnia 22 lipca 

2022 r. o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 

e) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w miejscowościach 

Białogórzyno, Byszyno, Podwilcze. 

Wójt przedstawił projekt uchwały, radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli uchwałę 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w miejscowościach 

Białogórzyno, Byszyno, Podwilcze. 

Ad 5. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt zwrócił się do mieszkańców o segregacje śmieci ze względu na wysokie koszty.  

Wójt zaprosił mieszkańców na warsztaty OWES Koszalin  28 października 2022r. oraz obchody 

narodowego święta niepodległości które w tym roku odbędą się w Kościernicy.  

W związku z trudnym czasem jaki teraz jest Przewodnicząca pytała Wójta o to jak Gmina Białogard 

jest przygotowana na ewentualny kryzys energetyczny. Wójt odpowiedział.   

Pani Sołtys zapytała o sprzedaż węgla na terenie gminy. Wójt odpowiedział.   

Ad 6. Zamknięcie LXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

Wobec wyczerpania wszystkich punktów LXVII Sesji Rady Gminy Białogard została zakończona. 

Na tym protokół zakończono. 

Szczegółowy przebieg sesji: http://ug.bialogard.ibip.pl/public/?id=241615 

Protokołowała: 

Aleksandra Wielogórska 



 


